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İzmir Körfezi’nde yaşanan kirlilik için bilim insanları bir araya geldi, çözüm aradı

Konak Belediye
Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu,
görevdeki 7.5 aylık
süreçte, engelli,
çocuk ve kadınlara
yönelik projeler
yaptıklarını
açıklayarak,
‘Konak’ın herkese
iyi geldiği bir yüzü
olması için ekibiyle
birlikte çalıştığını
belirtti. n S.6

CHP Genel
Başkanı Özgür Özel,
Meryem Ana Evi nö-
betinin 5. gününde
Selçuk’a geldi. Özel,
“Burada hem
belediye başkanımız
hem ilçe örgütümüz
birlikte büyük bir

mücadele veriyor.
Biz sonuna kadar
arkasındayız. İşçi-
lerimizin arkasın-
dayız. Selçuk
Belediyesi’nin
arkasındayız, mil-
letimizin arkasın-
dayız” dedi. n S.3

ÇEvrE ve Şehircilik Bakanlığı'nın
belediyelerin açtığı kreşlerin
kapatılması ve yeni kreş
açılmaması yönündeki kararının
yankıları sürerken CHP’li
başkanlar kapatmak yerine kreş
açmaya devam edeceklerini
söyledi. Efeler Belediye Başkanı
Anıl Yetişkin, “Biz kreşlerimizi
sonuna kadar açık tutacağız.
Sıkıyorsa gelin kapatın” diyerek
kararı uygulamayacaklarını
açıkladı. Çeşme Belediye Başkanı
Lâl Denizli ise “İyi olanla
mücadele ediyorlar. Halkçı olan
uygulamalarla mücadele ediyorlar.
Ama bizler buna geçit
vermeyeceğiz” diye konuştu. Farklı
bir tepki de Denizli Büyükşehir
Belediye Başkanı Çavuşoğlu’ndan
geldi. Çavuşoğlu, “Halka hizmet
noktasında hiçbir gücün bizi
durduramayacağını bilmenizi
istiyorum” dedi. n SAYFA 4’DE

CHP’li Belediye Başkanların açtığı kreşleri Bakanlığın kapatmak istemesine Efeler Belediye Başkanı Anıl
Yetişkin, çok sert cevap verdi: Sıkıysa gelip kapatsınlar. Kreşleri kapatmayacağız, daha çok kreş açacağız

MUĞLA

İmzalar
bağımlılıkla

mücadele için
Muğla Büyükşehir Belediyesi
ile Yeşilay Cemiyeti Muğla
Şubesi arasında, bağımlılıkla
mücadele kapsamında önemli
bir iş birliği protokolü imza-
landı. Protokol, toplumda ba-
ğımlılıklarla mücadele
bilincinin artırılmasını, bu sü-
recin kamuoyunda benimsen-
mesini ve rehabilitasyon
çalışmalarının yaygınlaştırıl-
masını hedefliyor. n S.7

Garip Adası 
icradan satılık!

İzmir’in Dikili
İlçesi'nde bulunan

TMSF bünyesindeki
Garip Ada, Dikili İcra
Dairesi’nden satışa

çıkarıldı. S.3

Türkiye Bilimler Akademisi (TÜBA)
Çevre, Biyoçeşitlilik ve İklim Değişikliği
Çalışma Grubu üyesi Prof. Dr. Doğan
Yaşar, ülkenin La Nina dönemine
girdiğini belirtip, sert bir kış
yaşanacağını söyledi. Yaşar, "Son 50-
60 yılın son soğuk zamanlarından biri
olacağını düşünüyorum. Verilere göre
öyle gözüküyor" dedi. n S.8

Son 60 yılın en
soğuk zamanları

‘İmece’ kütüphanesi
Seferihisar’ın Orhanlı Köyü’nde yaşayan gönüllüler
ve Orhanlı Mahallesi Muhtarlığı tarafından imece
usulüyle hayata geçirilen Orhanlı Çocuk
Kütüphanesi açılıyor. Kütüphanede ücretsiz
etkinlikler düzenlenecek. S.8

“Körfezin Geleceği,
İzmir’in Geleceği”
başlıklı çalıştayda
konuşan İzmir
Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil
Tugay, çalıştaydan
çıkacak sonuçların körfez
için yol haritası olacağını
söyleyerek, sorunla başa
çıkacağız” dedi. n S.2

Tugay: Biz bu sorunla
başa çıkacağız

“Sıkıyorsa gelin
kreşleri kapatın” 

Meryem Ana Evi nöbetine
Özel’den destek
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bir Konak
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Yüzlerin güldüğü 
bir Konak

Bilim insanlarını
siyasete karıştırmak

MEHMET İNMEZ
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İzmir Körfezi’ni temizlemek
için yatırımlarını sürdüren İzmir
Büyükşehir Belediyesi, Körfez’in
geleceğinin yol haritasını
belirlemek için Alsancak Tarihi
Havagazı Fabrikası’nda “Körfezin
Geleceği, İzmir’in Geleceği”
başlıklı çalıştay düzenledi. 

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, “Bu
çalıştaydan güzel bir sonuç
çıkaracaksak, başımıza bir şey
geldi kriz yaşadık bununla ilgili
çözüm ürettiğimizde geçecek, bir
daha tekrar etmeyecek diye
düşünmemiz gerekiyor. Konuyu
basite indirgememek gerekiyor.

Dünyadan pek çok şehirden
örneklerden bahsedildi. Nedenleri
belki henüz yüzde yüz net değil.
Biyolojik proseslerle denizin
aslında ekosisteminin
bozulmasıyla bağlantılı bir konu
olduğu açık. Denizlerin
kirlenmesinde iklim değişikliğinin
yarattığı olumsuz etkilerin
olduğunu unutmamalıyız.
Dünyanın tüm denizlerini
etkileyen bir sorun. Denizin
içeriğiyle ilgili hem biyolojik hem
kimyasal her anlamda içeriğiyle
ilgili değişim mutlaka var ama
aynı zamanda iklim değişikliğinin
de önemli bir etkisi var” diye

konuştu.
Çalıştay yol gösterecek
Körfezin kirliliğini azaltmak,

ilave kirliliği önlemek ve süreci
takip etmek için gereken
çalışmaları yapmaya devam
edeceklerini belirten Tugay,
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Çalıştaydan çıkacak veriler
ışığında da kendimiz mutlaka yol
haritası çizeceğiz. Körfez'in sadece
kirlenmesini önlemek değil, olası
gelecekteki deniz ekosistemi ile
ilgili olan sorunu doğru yönetme
konusunda üzerimize düşeni
yapacağız. İzmirlilere şunu
söylemek isterim ki; lütfen

müsterih olsunlar, lütfen hepimizin
sürekli moralini bozmaya çalışan,
İzmir'i, İzmirlileri İzmir
Büyükşehir Belediyesi'ni
suçlamaya çalışan insanlara
kulaklarınızı kapayın.
Yapabiliyorsanız çabamıza
katkıda bulunun. Körfezi temiz
tutmak her İzmirli için en asli
görevlerden biri oldu. Biz İzmir
Büyükşehir Belediyesi olarak
üzerimize düşeni tam olarak
yapacağız. Biz bu sorunla başa
çıkacağız. Gelecekte de önümüze
konacak başka sorunlarla da bu
akılla, bu bakış açısıyla başa
çıkmayı öğreneceğiz.”   

Bilim insanları
yol gösterecek

Seferihisar’ın Orhanlı
Köyü’nde çocuklar için gönüllü
iç mimar desteği ile tasarlanan
Orhanlı Çocuk Kütüphanesi
çalışmalarına başlıyor.
Kütüphanede, okul öncesi
çocuklar ve ilkokul-ortaokul
çocukları için toplu ya da
bireysel kitap okuma alanı,
doğaçlama oyun, drama, tiyatro
gösterileri ve masal anlatıcılığı
için etkinlik alanı, resim çizim
alanı, müzik çalışma alanı, zekâ
oyunları, teknoloji dersleri ve
eğitici oyun alanı gibi alanlar
bulunuyor. 

Orhanlı Köyü’nde yaşayan
gönüllüler tarafından başlatılan
ve Orhanlı Mahallesi
Muhtarlığının da destek sunduğu
kütüphanenin yapımına
Türkiye’nin her yerinden destek

geldi. Okullar, Orhanlı Köyü
çocukları için kitap ve oyun
bağışında bulundu. Gönüllü iç
mimar desteği de alarak modern
bir dokunuş verilen kütüphane
hem bir etkinlik hem de bir
okuma alanı olarak planlandı.
Önümüzdeki dönem için
çocuklara yönelik araştırma,
sorgulama, merak uyandırma,
öğrenme, paylaşma ve
dayanışma içerikli etkinlikler
hazırlanıyor. Tüm etkinliklerin
ücretsiz olacağı kütüphanede;
ekoloji, doğa, çevre, iklim, tarım,
tarih, kültürel miras, bilim ve
teknoloji, müzik, tiyatro, sinema,
edebiyat, resim ve seramik
alanlarında atölye çalışmaları
düzenlenecek ve çocukların
yaratıcılıklarını geliştirecek
oyunlar oynanacak

Konak Belediyesi’nin Alsancak Koruma ve
Güzelleştirme Derneği’yle birlikte bu yıl 14.’sünü
düzenlediği “101. Yılda Atatürk’ün Çocukları
Atatürk’ü Anlatıyor” konulu
kompozisyon yarışmasının ödül
töreni coşkuyla gerçekleştirildi. 

Konak Belediye Başkanı
Nilüfer Çınarlı Mutlu, “Alsancak
Koruma ve Güzelleştirme
Derneği’yle birlikte bu yıl
yarışmamızın 14.’sünü
düzenlemenin mutluluğunu
yaşıyoruz. Katılımınız bizler için gerçekten çok
değerli. Çünkü Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’ü
özellikle yeni nesle en iyi şekilde anlatmamız

gerekiyor. O’nun devrimlerini, Cumhuriyetimizin
geleceğini korumak açısından bu çok önemli” dedi.

Çocukların yazdıkları kompozisyonlar,
coşkuları, gözlerindeki ışıltı sayesinde
geleceğe daha umutlu baktıklarını
vurgulayan Mutlu, “Yeni yetişen
gençlerimizin bu bilinçte olması, bu ortamda
da coşkuyu, sevgiyi, sevinci görmek
doğrusu çok heyecan verici. İnanıyorum
bütün öğrencilerimiz Atatürk devrimlerinin

birer neferi, aydınlık Türkiye’nin de birer
meşalesi olacak. Bizler de geleceğe sizlerin sayesinde
çok daha umutla, heyecanla, inançla bakacağız. Nice
14 yıllarda bu yarışmalarla birlikte olmayı diliyorum”
diye konuştu.

Orhanlı Köyü Çocuk
Kütüphanesi açılıyor

Atatürk’ün çocukları
Atatürk’ü anlattı

Kuşadası Belediyesi havaların
soğumaya başlamasıyla birlikte ihtiyaç
sahiplerine yakacak yardımında
bulunmaya başladı. Sosyal Yardım
İşleri Müdürlüğü ekipleri tarafından ilk
etapta yaklaşık 30 ton kömür,
Hacıfeyzullah ve Dağ mahallelerinde
belirlenen adreslere teslim edildi.
Sosyal belediyecilik alanında yaşama
geçirdiği çalışmalarla dikkat çeken
Kuşadası Belediyesi, hava
sıcaklıklarının düşmeye başlamasıyla
birlikte ihtiyaç sahiplerine yakacak
yardımında bulunmak için harekete
geçti. Bu kapsamda Güvercin Masaya
yapılan başvurular ve mahalle
muhtarlıklarından alınan bilgileri
değerlendiren Sosyal Yardım İşleri
Müdürlüğü ekipleri, kömür dağıtılacak
aile ve kişileri belirledi. Kamyonlara
yüklenen yaklaşık 30 ton kömür,
Hacıfeyzullah ve Dağ mahallelerinde
yaşayan ihtiyaç sahiplerine ulaştırıldı.
Kuşadası Belediyesi, kış mevsimi
boyunca yakacak yardımında
bulunmaya devam edecek. Hizmetten
yararlanmak ve detaylı bilgi almak
isteyenler 444 71 14 Numaralı Güvercin
Masa hattını arayabilir.

Kuşadası’nda
yakacak yardımı

başladı

İzmir Körfezi’nde aylardır devam eden kirliliğin çözümü için bilim insanları İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay’ın öncülüğünde bir araya geldi. 

Vali Canbolat’tan
Gençay’a  ziyaret

Vali Canbolat’tan Gençay’a  ziyaret
Muhtarlar İstişare Toplantısı için
Didim’e gelen Aydın Valisi Yakup
Canbolat, Didim Belediye Başkanı
Hatice Gençay’ı ziyaret etti. 
Didim Belediyesi Başkanlık
makamında gerçekleştirilen
ziyarette, Aydın Valisi Yakup
Canbolat’a, Didim Kaymakamı Can
Kazım Kuruca, Aydın İl Emniyet
Müdürü Armağan Adnan Erdoğan,
Aydın İl Jandarma Komutanı Ali Naci
Aldemir, Didim İlçe Emniyet Müdürü
Yunus Dinç, Didim Jandarma
Komutanı Mustafa Gani Solak eşlik
etti.
Nezaket çerçevesinde
gerçekleştirilen ziyarette, karşılıklı
görüş alışverişinde bulunuldu. Didim
Belediye Başkanı Hatice Gençay
ziyaretlerinden dolayı Aydın Valisi
Yakup Canbolat ve
beraberindekilere teşekkür etti.

Kadın avukatın ismi
sokağa verilecek

Buca Belediyesi, onlarca kadın
davasının peşini bırakmayarak
katillerin gereken cezaları almalarını
sağlayan Avukat Sibel Önder’in adını
ilçede bir sokağa verecek.
Kadına yönelik şiddet ve cinayet
davalarının ısrarlı takipçisi olan
Avukat Sibel Önder, Buca’nın Yiğitler
Mahallesi 320 Sokak’ta katledilen
Rüya Polat’ın delil yetersizliğinden
serbest kalan eşinin 8 yıl sonra
müebbet hapis cezası almasını
sağladı. Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman’ın desteğinin
kendisini daha da kamçılayacağını
ifade eden Sibel Önder, “Sizler benim
bu kadar arkamda olursanız, bundan
sonra mazlumların sesi daha çok
duyulur. Bu şekilde çocuklara daha
iyi bir hayat verebiliriz, kadınlara daha
güvenli bir hayat verebiliriz. Ölünün
dili yok ama benim var, demek ki sizin
de varmış başkanım. Çok mutlu
oldum gerçekten” diye konuştu.

Sorunları yerinde
çözüyoruz

Kemalpaşa Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen, hemşehri
buluşmaları kapsamında,
Cumhuriyet Halk Partisi Kemalpaşa
İlçe Başkanı Ahmet Yılmaz, Ören ve
Sütçüler Mahallelerini ziyaret etti.
Ziyaretlerde vatandaşların talep,
eleştiri ve önerilerini dikkatle
dinleyerek, kayıt altına alıyor.
Mahalle ziyaretlerinin sürekli hale
geleceğini belirten Başkan
Türkmen yaptığı konuşmasında,
“Kemalpaşa’nın her köşesini adım
adım geziyor, vatandaşlarımızın
sorunlarını ve taleplerini yerinde
dinliyoruz.  Belediyemiz tıkır tıkır
işleyen bir kurum haline geldi. . Bu
doğrultuda, sorunlara nasıl çözüm
üretebileceğimizi ve
mahallelerimize yapılmasını
gerekenleri belirleyerek, birim
müdürlerimizi ve ilgili
personellerimizi harekete
geçiriyoruz” diye konuştu.

3 Aralık 2024 Salı
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TOKİ,  İzmir Karşıyaka’da bir
bölümü denizin içinde bulunan 21 bin
432 metrekarelik araziyi 508 milyon lira
bedelle sattı. Bu satış, hem çevre
örgütleri hem de meslek odaları
tarafından kamu yararına aykırı olduğu
gerekçesiyle eleştirildi.

Mimarlar Odası İzmir Şubesi
Yönetim Kurulu Başkanı Uğur Yıldırım,
açıklamada satışın kabul edilemez
olduğunu belirterek, “Bu alan, imar
planlarına göre rekreasyon alanı olarak
görülmektedir ve halkın kullanımına açık
olması gereken bir bölgedir. Daha önce
bu arazinin satışa çıkarılması gündeme
geldiğinde de itiraz etmiştik. Maalesef,
bugün ihalesinin yapıldığını ve satışının
gerçekleştirildiğini öğrendik” ifadelerini
kullandı.

Yıldırım, “Burası, Gediz Nehri’nin

denize döküldüğü noktada, zamanla su
seviyesinin yükselmesi sonucu kısmen
denizle kaplanmış bir alan. Güncel bir
kıyı kenar çizgisi tespiti yapılmadığı için
bu durum göz ardı ediliyor. Halkın
kullanım hakkını hiçe sayarak yapılaşma
amacıyla bu alanın satılması kabul
edilemez” dedi.

Yıldırım, konuyla ilgili plan
itirazlarını hazırladıklarını ve süreci
yakından takip edeceklerini belirterek,
“Yakın zamanda daha kapsamlı bir
açıklama yapacağız. Bu alanın
yapılaşmaya açılmaması için gerekli tüm
adımları atacağız” şeklinde konuştu.

TOKİ’nin bu taşınmazı satışa
çıkarma ve satma kararı, kentte çevre
bilinciyle hareket eden vatandaşlar ve
sivil toplum kuruluşları tarafından da sert
tepkiyle karşılandı.

Efes Selçuk’ta Meryem Ana Evi nöbeti
devam ederken Efes Selçuk halkının
mücadelesine bir destek de Cumhuriyet Halk
Partisi Genel Başkanı Özgür Özel’den geldi.
Genel Başkan Özgür Özel ile birlikte CHP İzmir
İl Başkanı Şenol Aslanoğlu, İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Cemil Tugay, Genel Başkan
Yardımcıları, milletvekilleri, ilçe belediye
başkanları ve partililer de nöbete destek verdi.

Efes Selçuk Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu
Sengel tarafından karşılanan CHP Genel
Başkanı Özgür Özel nöbet alanına kurulan
barikatların önünde basın mensuplarına
açıklama yaptı.

PROTOKOL UZATILACAKTI
Cumhuriyet Halk Partili Belediyelerin

özellikle sosyal destek projelerinden halkın
duyduğu memnuniyet sebebi ile merkezi

yönetim tarafından engellemelerle
karşılaştığını belirten CHP lideri Özgür Özel,
Meryem Ana Evi otopark gelirlerine el
konulmak istenmesini Türkiye genelinde
CHP’li belediyelerin önüne konulan
engellerden biri olarak nitelendirerek;
“Meryem Ana Evi’ndeki otopark Selçuk
Belediyesi tarafından işletiliyor. Bakanlık AK
Parti döneminde bunu protokole bağlayıp AK
Parti’nin görev süresiyle sınırlayıp
kazanamazsak ellerinden alırız diye bir
uyanıklığa yeltendiler. Eğer belediyeyi bu
seçimlerde AK Parti alsaydı biten protokol
uzatılacaktı. Almayınca biten protokolü
uzatmayarak, Selçuk’un öz değeri olan
buradaki otoparka el koydular. Bu otopark
gelirleri belediye gelirlerinin yüzde 60’ını
oluşturuyor. Şimdi bu parayı biz alalım
dediler. Bakanlığın bu paraya ihtiyacı yok

ama esas yapması gereken işlerin yerine
CHP’li belediyenin hizmet parasına çöküyor
ki, Selçuk Belediyesi hizmet yapamasın,
maaş ödeyemesin. Bugün emekçilerin;
“Meryem Ana’ya dokunma, ekmeğimle
oynama” dediği budur” diye konuştu.

HAZIMSIZLIKTIR, HAKSIZLIKTIR
Meryem Ana Evi otopark mücadelesinde

Efes Selçuk halkının yanında olduklarını belirten
Özgür Özel, “Biz sonuna kadar arkalarındayız.
Bu yapılan iş hazımsızlıktır, haksızlıktır, seçmen
iradesini tanımamaktır. Bütün Türkiye’de
yaptıklarının Selçuk’taki küçük örneğidir.
Bırakın hizmet edelim. Biz, işçilerimizin
arkasındayız, Meryem Ana Evi mücadelemizin
arkasındayız. Selçuk Belediyesi’nin
arkasındayız, İzmir Büyükşehir Belediyemizin
arkasındayız, milletimizin arkasındayız” dedi.

Selçuk Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel’in ekonomik kayyıma karşı direniş nöbeti sürüyor

Karşıyaka’daki arazi 
yapılaşmaya açılamaz

İzmir’in Dikili İlçesi'nde bulunan
TMSF bünyesindeki Garip Ada,
Dikili İcra Dairesi’nden satışa
çıkarıldı. 357 bin metrekarelik ada
için 1 milyar 73 milyon 854 bin 800
TL bedel biçildi. 

Dikili İcra Dairesi tarafından
satışa çıkarılan ada için 357 bin
metrekarelik ada için 1 milyar 73
milyon 854 bin 800 TL bedel

biçildi. Elektronik ortam üzerinden
yapılacak ihale 22 Ocak 2025’te
gerçekleşecek.

FETÖ soruşturması
kapsamında tutuklanan Fi
Yapı'nın sahibi, daha önce ada
için 350 milyon dolar para
harcayarak üzerine 5 yıldızlı otel ve
villalar inşa edeceklerini
açıklamıştı.  

Garip Adası icradan satılık!Garip Adası icradan satılık!Garip Adası icradan satılık!Garip Adası icradan satılık!Garip Adası icradan satılık!Garip Adası icradan satılık!

CHP lideri Özgür Özel:
Bırakın hizmet edelim

Hedefimiz kız çocuklarına 
iyi bir gelecek sağlamak

Karşıyaka’da kız öğrencilere burslar
sağlayan, birçok alanda öğrenci ve
velilerle ilgilenen aktif STK’lerden
olan GOLD (Geleceğim Ol Derneği)
2025 hedeflerini açıkladı. Etkinlikte
konuşan GOLD Başkanı Serdar Ya-
vaşoğlu, “Bağışçılarımızın sayesinde
3 yıllık derneğimizin burs verdiği öğ-
renci sayısı 94’e ulaştı. 2025 yılında
bu sayının yüzü geçmesini hedefli-
yoruz. Sadece burs değil, ailelerin
ekonomik sıkıntısı varsa gıda ve
eşya yardımı yapıyoruz. Okul öncesi
tüm çocuklarımızın giysi ve kırtasi-
yelerini aldık. Şubat depreminde
deprem bölgesine bir tır dolusu yar-
dım malzemesi gönderdik” dedi.

Ayvalık’ta reklam panoları
ve levhalara izin yok

Ayvalık Belediyesi, bundan böyle
kentin cadde ve sokaklarına gelişi-
güzel izinsiz reklam panosu ve lev-
hası asanlar ile ilgili cezai yaptırım
uygulayacak. Geçtiğimiz hafta baş-
latılan uygulamayla Ayvalık Beledi-
yesi Fen İşleri ve Zabıta
müdürlükleri birlikte yürüttükleri ça-
lışmalarla, özellikle yayaların ve sü-
rücülerin görsel algılarını ve
geçişlerini olumsuz etkileyen bu tür
yapılar ekipler tarafından söküldü. 
Sökülen reklam panoları ve levhalar
belediyenin belirlediği kuralların dı-
şında yerleştirildiği ve estetik görü-
nüme zarar verdiği ayrıca turizm
kenti Ayvalık’ta görsel kirlilik yarattığı
ifade edildi. Yetkililer,devam edile-
cek ve düzenli denetimler sürdürü-
lecek.

Turgutlu Kadın Voleybol
Takımı başarıya koşuyor

Turgutlu Belediyesi Kadın Voleybol
Takımı, TVF Kadınlar 2.Ligi 11.hafta
maçında Akhisargücü Takımını
kendi sahasında ağırladı. Kıran kı-
rana mücadelenin yaşandığı karşı-
laşma 3-1’lik skorla Turgutlu
Belediyesi Kadın Voleybol Takımı-
nın üstünlüğüyle sonuçlandı. Maçı
(25-20) (25-20) (22-25) (25-18) set
sonuçlarıyla kazanan kadın voley-
bol takımı ligdeki yedinci galibiyetini
de elde etmiş oldu.  Turgutlu Bele-
diyespor Asbaşkanı Emrah Kanık,
Belediyespor yöneticileri, daire mü-
dürleri ve taraftarla ile birlikte izleye-
rek takımı yalnız bırakmadı.
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Bilim insanlarını
siyasete bulaştırmak

İzmir Körfezi kirliliği oldukça
karmaşık bir sorun ve tek bir
kurumun sorumluluğunda olduğu
söylenemez.

İzmir Büyükşehir Belediyesi:
Körfez içindeki atık su arıtma tesisleri
ve kıyı temizliği gibi konularda
doğrudan sorumlu.

Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı: Genel çevre
politikaları, deniz kirliliği ile mücadele
ve büyük çaplı projelerin onayı
konusunda yetkili.

Diğer yerel yönetimler: Körfeze
kıyısı olan diğer belediyeler de kendi
bölgelerindeki kirliliğe karşı önlem
almak zorundadır.

Özetle: İzmir Körfezi kirliliği, tek
bir kurumun değil, birçok farklı
faktörün bir araya gelmesiyle oluşan
karmaşık bir sorun. Çözüm için uzun
vadeli ve kapsamlı çalışmalar
yapılması gerekiyor. Hem devlet
kurumları hem de yerel yönetimler,
sivil toplum kuruluşları ve
vatandaşlar bu konuda el ele
vermelidir.

Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı, sorumlu olduğu
halde körfez temizliği için bir adım
atmayınca İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay,
körfezin temizlenmesine yönelik yol
haritasını belirlemek için “Körfezin
Geleceği, İzmir’in Geleceği” başlıklı
çalıştay düzenledi. Yurtdışından
onlarca bilim insanı kirliliğin
nedenlerini ve çözümlerine katkı
sunmak için kafa yordu, görüş
bildirdi.

Ancak, kentin iki büyük
üniversitesinden bir tane bilim
insanları davet edilmesine rağmen
gönderilmedi.

Davete ‘tabi geliriz’ diyen
hocalar, Ege Üniversitesi ve Dokuz
Eylül Üniversitesi rektörlüklerinden
aramışlar, katılmanızı doğru
bulmuyoruz demişler.

Kentin iki üniversitesinin hocaları
kendi alanlarında görüş bildirmek
kent sorununa çözüm bulmak için
çalıştaya gelmek istiyor, ancak
rektörlük onay vermediği için
gitmiyor.

Bir siyasi partinin veya STK’nin
toplantısı değil ki?

Neden görevlendirme
yapmazsınız?

Bakanlığın toplantılarına giden,
Bakan İzmir Körfezi’ndeki kirliliği
eleştirirken yanında olmayı şeref
sanan rektörlük yönetimleri, körfez
kirliliği kent için bir sorun değil mi?

Üniversiteler olarak sizin
sorumluluğunuz yok mu?

Çevre sorunu sadece
belediyenin sorunu mu?

Bilimi, siyaseti karıştırmak ne
kadar doğru?

Çin’den, Amerika’dan insanlarla
İzmir’in sorunu için kilometrelerce
uzaklıktan geliyor, ama siz 10
kilometre uzaklıktan bu kent için bir
adım dahi atmıyorsunuz?

Unutmayın, siyasi baskılar,
bürokratik engelleri asla bu kente bir
şey kazandırmaz.

MEHMET İNMEZ

Gaziemir Belediyesi, Bülbül Sokak’ta
yaşanan su taşkınlarının önüne geçmek için
yağmur sularını toplayacak ızgara hattı yaptı.
Alt yapı çalışmalarının ardından sokağın yol
kaplaması da yenilendi.

Gaziemir Belediyesi, yoğun yağışlarda sel
ve taşkınlar yaşanan Bülbül Sokak’ın kronik
sorununu çözüme kavuşturdu. Bölge
sakinlerinin sık sık yaşadığı mağduriyetin
önüne geçmek için kapsamlı bir çalışma
gerçekleştiren Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri,
sokağa yağmur sularını toplayacak yeni bir
ızgara hattı döşedi. Altyapı çalışmalarının
tamamlanmasının ardından, Bülbül Sokak’ın
yol kaplaması da yenilendi. Sokağın eskiyen
yol kaplamaları kaldırılarak yeni kilit parke
taşlarının montajı yapıldı. Kaldırımların da
yenilendiği sokağın her iki yanına, yağmur
sularının deşarj hattına ulaşmasını sağlamak
için kanaletler döşendi. Çalışmaların
tamamlanmasıyla hem taşkınların önüne
geçildi hem de sokak modern bir görünüme
kavuştu.

İlçe genelinde altyapı sorunlarını çözmek
için çalışmalarını aralıksız sürdürdüklerini dile
getiren Gaziemir Belediye Başkanı Ünal Işık,
“Dokuz Eylül Mahallemizdeki Bülbül
Sokak’ta, yıllardır yaşanan sel ve taşkın
sorununu çözüme kavuşturduk. Yağmur
sularını hızlı ve etkili bir şekilde tahliye
edecek yeni hattımız sayesinde,
vatandaşlarımız artık taşkın sorunu gibi
olumsuzluklar yaşamayacak. İlçemizin altyapı
sorunlarını çözmek için çalışmalarımıza
aralıksız devam ediyoruz” dedi. 

Çevre ve Şehircilik Bakanlığı,
belediyelerin açtığı kreşlerin
kapatılmasına ve yeni kreş
açılmamasına karar verdi.
Bakanlıktan kreşlerle ilgili
gönderilen yazıya Aydın Efeler,
İzmir Çeşme ve Denizli
Büyükşehir Belediye Başkanları
tepki gösterdi.

ENGEL OLAMAZSINIZ
Çeşme Belediye Başkanı Lâl

Denizli, bakanlığın yazısını
değerlendirdi. ''Bu yazı tamamen
siyasi bir yazıdır. Bu kreşler sonuç
itibarıyla kadın istihdamını
destekleyen projeler. Neden?
Çünkü çalışan anneler özellikle
veya evde daha küçük yavrular
bulunan anneler veya evde
bakması gerek gereken hastası olan
anneler. Çocuklarını bırakıp işi
olan işine gidebiliyor. Ev işi yapan,
ev işine gidebiliyor. Hastası olan
hastasına bakabiliyor. Açıkçası
gerçekten bu alınan kararların akla
mantığa sığma ihtimali yok. Bu
uygulamalar bizim vatandaşa
vereceğimiz hizmete engel olamaz.
Bizler seçildiğimiz koltuğun
hakkını vermek için her gün
çalışmaya, her gün bu
uygulamalara rağmen inandığımız
işi yapmaya devam edeceğiz.
Halka hizmet etmeye devam
edeceğiz" dedi. 

DURDURAMAZSINIZ
Denizli Büyükşehir Belediye

Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu,
kent lokantasının açılış
konuşmasında kreş tartışmasına
yönelik sert açıklamada bulundu.
Çavuşoğlu Halkın, gerçek hak
edenlerin hizmetlere ücretsiz ve
kaliteli olarak ulaşması Milli Eğitim

Bakanlığı’nı rahatsız etti. Değil
Milli Eğitim Bakanlığı alayınız
üstümüze gelse bizi
durduramayacak” dedi.  Çavuşoğlu,
“Cumhuriyet Halk Partisi
belediyeleri olarak o kadar doğru
işleri yapmaya başlamışız ki birileri
bunlardan rahatsız olmaya başladı.
Halkın, gerçek hak edenlerin
hizmetlere ücretsiz ve kaliteli olarak
ulaşması Milli Eğitim Bakanlığı’nı
rahatsız etti. Kreşlerin bizler
tarafından çalıştırılamayacağı,
belediyelerin bu anlamdaki

aktivitelerini yasaklayacakları
iddiasıyla yola çıktılar. İki gün
sonra yanlış anlaşıldık noktasına
geldiler. Buradan söz veriyoruz.
Değil Milli Eğitim Bakanlığı
müfettişleri, değil başkaları,
alayınız üstümüze gelse de halka
hizmet noktasında hiçbir gücün bizi
durduramayacağını bilmenizi
istiyorum” dedi.

AÇIK TUTACAĞIZ
‘Belediyelerin açtığı kreşlerin

kapatılması ve yeni kreşlerin

açılmamasına' yönelik kararı
eleştiren  Efeler Belediye Başkanı
Anıl Yetişkin, “Biz kreşlerimizi
açık tutacağız. Çünkü belediyeler
olarak burada sosyal hizmet
veriyoruz. Çocuklarımıza uygun
fiyatlı ve kaliteli eğitim sunuyoruz.
Çocuklarımız bizim geleceğimiz.
Bu şekilde bir tavır alınmasını asla
kabul etmiyoruz. Biz Gündüz
Bakımevlerimizin sayısını
artırmaya devam edeceğiz.
Gelsinler sıkıyorsa kapatsınlar. Biz
açık tutacağız" diye konuştu.

Bülbül Sokak’ta
sel ve taşkın
sorunu çözüldü

“Kreşlerimize dokunma,
kapatamazsın”

Emekliler isyan etti. Evde 
hapis hayatı yaşıyoruz

Çağdaş Emekli Kadınlar Derneği
(ÇEKAD) üyeleri, emeklilerin insanca
yaşam için mücadele ettiklerini
belirterek, “Bizi açlığa sefalete
mahkum etmek isteyen, kadına
şiddete kayıtsız kalan, iktidara karşı
mücadele etmeye kararlıyız. Emekli
doğru dürüst ne sinemaya, ne tiyatroya
ne de bir eğlenceye gidebiliyor. Adeta
evinde mahpus gibi yaşıyor” dedi.
ÇEKAD Başkanı Emel Denizaslanı,
“Emekliler olarak açlık sınırının da
altında yaşam sürdürüyoruz. Kuş kadar
maaşla canımızdan bezdik. Emeklilerin
sesi ve umudu olmaya devam
edeceğiz” diye konuştu.

Başkanlar, kreş kapatılma kararını yanlış bulurken, yeni kreşler açacaklarını açıkladı
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Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu,
Kuşadası’ndan Buharkent’e,
Çine’den Didim’e kadar Aydın’ın
tüm ilçelerinde vatandaşların
yanında olmaya devam ediyor.

Aydın Büyükşehir Belediyesi,
sosyal belediyecilik uygulamalarını
hız kesmeden sürdürüyor. Kış
mevsiminin gelmesiyle birlikte hava
sıcaklıklarının düşmesinin ardından
Büyükşehir Belediyesi, her yıl
olduğu gibi bu yıl da vatandaşların
ve esnafların yüzünü güldüren
ikramlarına başladı.

Büyükşehir Belediyesi, kent
genelinde kurulan pazar alanlarında
esnaflar ve vatandaşlar için sıcak
çorba ikramında bulunuyor. 7’den
70’e tüm vatandaşlar için
gerçekleştirilen sıcak çorba ikramı
içleri ısıtıyor, pazar esnafı
tarafından takdirle karşılanıyor.

Bu yıl da Kış mevsimi ile
birlikte başlayan ikramdan memnun
olduklarını belirten vatandaşlar,
Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu’na
teşekkür etti. n BU BİR İLANDIR

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu’nun Ata Tohumlarının
korunması, üretiminin devamlılığının
sağlanması ve gelecek nesillere
aktarılması için başlattığı çalışmalar
sürüyor.

Büyükşehir Belediyesi’ne ait
fidanlıklarda Ata Tohumlarından
üretilerek yetiştirilen fideler, ilçelerde
yaşayan vatandaşlara ücretsiz bir şekilde
dağıtılmaya devam ediyor. Dağıtılan
kışlık fidelerden alan vatandaşlar,
bahçelerinde üretim sağlayarak hem Ata
Tohumlarının yaygınlaşmasına katkı
sağlıyor hem de taze, doğal ve sağlıklı
ürünler tüketiyor.

Büyükşehir Belediyesi tarafından
yetiştirilen marul, lahana, karnabahar ve
brokoli fidelerinin dağıtımı Söke’de
gerçekleştirildi. Dağıtılan kışlık

fidelerden alan vatandaşlar,
hassasiyetlerinden ve çalışmalarından
dolayı Başkan Çerçioğlu’na teşekkür etti.

Ata Tohumlarının yaygınlaşması için
çalışmalarımıza devam edeceğiz

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu, Ata Tohumlarının
yaygınlaşması ve üretiminin
devamlılığının sağlanması için
çalışmalarının devam edeceğini belirtti.
Başkan Çerçioğlu, “Büyükşehir
Belediyemizin fidanlıklarında Ata
Tohumlarından yetiştirdiğimiz
fidelerimizi halkımıza ulaştırıyoruz.
Çalışmalarımız kapsamında hem Ata
Tohumlarının üretiminin devamlılığını
hem de gelecek nesillere ulaştırılması
sağlıyoruz. Gelecek nesillerimiz için
çalışmalarımıza devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı. n BU BİR İLANDIR

SOĞUK KIŞ GÜNLERİNDE 
İÇLERİ ISITAN İKRAM 

Aydın Büyükşehir Belediyesi, hizmetlerini
daha etkin
ve hızlı bir
şekilde
sürdüre-
bilmek için
araç filo-
sunu
güçlendirm-
eye devam
ediyor.
Büyükşehir
Belediyesi,
iki yeni it-
faiye aracı
ve iki tıbbi
atık
toplama
aracı satın
alarak araç filosunu genişletti. Vatandaşlara
daha iyi hizmet sunmak için çalışmalara
devam edeceklerinin altını çizen Aydın
Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu, yeni araçların hayırlı olmasını
diledi.

Yeni itfaiye araçları, yangınlara hızlı ve
etkili müdahale edilmesini sağlayacak
gelişmiş teknolojik donanımlara sahip.
Araçlar, hem şehir merkezinde hem de kırsal

mahallelerde güvenlik seviyesini artırmak
amacıyla hizmet
verecek. Tıbbi atık
toplama araçları ise
tıbbi atıkların çevr-
eye zarar vermeden,
güvenli bir şekilde
taşınmasını ve
bertaraf edilmesini
sağlayacak. Bu
araçlar, çevre ve halk
sağlığını koruma
çalışmalarına önemli
katkı sunacak.

Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı
Özlem Çerçioğlu,
‘‘Vatandaşlarımıza

en iyi hizmeti sunmak için filomuzu her
geçen gün güçlendiriyoruz. Yeni araçlarımı-
zla, yangınlara daha hızlı müdahale edebile-
cek ve çevre sağlığını koruma
çalışmalarımıza hız kazandıracağız" dedi.

Vatandaşlar, Büyükşehir Belediyesi'nin
yaşam kalitesini artırmak adına yaptığı
yatırımlardan memnuniyetlerini dile getirerek
Başkan Çerçioğlu’na teşekkür etti. n BU BİR

İLANDIR

ARAÇ FİLOSU
GÜÇLENİYOR

Büyükşehir Belediyesi Şehir
Tiyatroları tarafından sergilenen
“Şimdi Ne Olacak?” isimli tiyatro
gösterisi, Şükran Güngör-Yıldız
Kenter Kültür Merkezi ve Tiyatro
Sahnesi’nde Aydınlı kadınlar ile
buluştu. Tiyatro gösterisini izlemeye
Sultanhisar, Köşk ve Efeler ilçelerinin
kırsal mahallelerinde yaşayan
kadınlar da geldi. Yoğun katılımın
olduğu tiyatro gösterisinin sonunda
izleyiciler, Büyükşehir Belediyesi

Şehir Tiyatroları oyuncularının
performansını ayakta alkışladı.
Kadına karşı şiddete trajikomik bir
şekilde dikkat çeken “Şimdi Ne
Olacak?” oyununu izlemek için
Yavuzköy, Atça, Yılmazköy, Dalama
ve Ovaeymir mahallelerinden gelen
kadınlar, kendilerini tiyatro ile
buluşturan Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu’na teşekkür etti. 
n BU BİR İLANDIR

KIRSAL MAHALLELERDE YAŞAYAN KADINLAR TİYATRO İLE BULUŞTU

Çerçioğlu,Ata tohumlarını
gelecek için koruyor
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Öğrencilere verdiği
desteklerle sıkça adından söz
ettiren Merkezefendi
Belediyesi, soğuk kış
günlerinde öğrencilerin
yanında olmaya devam ediyor.
Sosyal Destek Hizmetler
Müdürlüğü tarafından Merkez
Kütüphanesi'nde ders çalışan
öğrencilere sıcak çorba
ikramında bulundu.
Merkezefendi Belediye
Başkanı Şeniz Doğan da
Merkez Kütüphanesi'ne
gelerek derslerine ve
sınavlarına çalışan öğrencilere
sıcak çorbalarını bizzat
kendisi vererek başarılar
diledi. 

Merkezefendi Belediye
Başkanı Şeniz Doğan, "Kış

aylarının gelmesiyle birlikte
öğrencilerimizin daha verimli
bir şekilde ders çalışabilmeleri
için Merkez Kütüphanemizde
öğrencilerimize çorba ikram
ettik. Bu güzel çorba
ikramıyla, hem onların içini
ısıttık hem de kütüphanemizde
daha sıcak bir ortam sunduk.
Gençlerimizin daha iyi
koşullarda eğitim alabilmesi
için her zaman yanlarında
olmaya devam ediyoruz. Bu
tür ikramlarla
öğrencilerimizin
motivasyonunu artırmak
istiyoruz. Hepinizi
kütüphanemizin elverişli
ortamında, verimli ve sıkı bir
çalışmaya davet ediyorum"
dedi.

Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, TELE 1’de yayınlanan
ve Nurettin Sönmez’in sunduğu Ege
Saati programına konuk oldu. Göreve
gelir gelmez engellilere yardım ve
işsizlere iş imkânı sağlamak için
projeler başlattığını belirten Mutlu,
hizmetleri şöyle sıraladı.

7.5 AY DA NELER YAPILDI? 
“Biz öncelikle adil bir kent eşit

yurttaşlık sloganıyla yola çıkmıştık.
Bunu için ilk gelir gelmez yaptığımız
işlerden biri Psikososyal Destek
merkezi açmak oldu. Konakta çok
bağımlı kişi sayısı var, bunlara ulaşmak
istedik. Bu ekonomik krizin yaşattığı
baskılarla ve zorluklarla mücadele
etmeye çalışan yurttaşlarımıza ulaşmak
istedik. Açtığımız destek merkeziyle
hem oraya gelen talepte bulunan
kişilere yardımcı olmaya çalışıyoruz.

3800 engelli raporuna sahip
komşumuzun evlerine psikolog ve
sosyolog eşliğinde gidiyor, taleplerini
ve beklentilerini alıyoruz. İkinci olarak
emekliler için ‘Mutluluk Kahveleri’
düşündük. Ekonomik krizle birlikte
özellikle emeklilerin sosyal hayatı
tamamen sıfırlanmıştı biz tekrar onların
birlikte olabileceği ve kentte nefes
alabileceği mekânlar açmaya başladık.
Bir tanesi Kemeraltı'nda diğeri Güneşli
Mahallesi'ndeki parkımızın içinde
açtık. Şimdi üçüncü dördüncüler
geliyor. Çayın 5 lira kahvenin 15 lira
olduğu sosyalleşme mekânları
oluşturduk. Göreve gelir gelmez
açılışını yaptığınız işlerden biri ise
işsizlik sorununa el atmak oldu. Hem
Türkiye'de hem konakta özellikle yerel
yönetimlere de büyük bir iş baskısı var.
İşe girmek istiyor insanlar. Kurumsal
firmalar ile iş arayanları

buluşturuyoruz. Orada da şu ana kadar
400'e yakın kişi işe girdi.”

Doğalgazsız ev kalmayacak
Doğalgaz çalışmaları hakkında

bilgi veren Mutlu, “Çalışmalar iyi
gidiyor. Bütün doğalgaza erişemeyen
mahallelerin taahhüdünü verdik. İzmir
Gaz, yatırım programına aldı ve 2025
ocak ayından itibaren imalatlar
başlıyor. Kısa bir süre içerisinde
Konakta doğalgaz kalmayan ev
kalmayacak” dedi. Metruk binalar
konusuna da değinen Başkan Mutlu,
ilçede çok fazla metruk bina olduğunu
ve düzenli olarak yıktıklarını açıkladı.

KALDIRIM DÜZENLEMESİ 
Kaldırım işgallerinin

sonlandırılması için yeni kararlar
alındığını belirten Mutlu, “Biz yayalar
rahat dolaşsın istiyoruz. Tekerlekli

sandalye de bir kişi yaşıyorsa bu
kaldırımda rahatça çıkıp dolaşıp
günlük işini görüp evine dönebilmeli.
Ya da bebek arabası kullanan bir kadın
ya da yürüme aletleri ile gezden bir
yaşlı rahatça dolaşabilmeli. Bunlar için
geldiğimizden beri zabıtamızla çok
yoğun bir çalışma yaptık. Yasal bir
boyut olması için hazırlık yapıyoruz.
Bitince esnaf arkadaşlarla
paylaşacağız. Yeni işgal izni
vermiyoruz. Tam tersine kentin önünü
açacak bir adım gibi görüyoruz. Artık
dışarıda patatesleri, soğanları kasaları
görünmemeye başladı. Bunu
başardığımız mutlulukla
söyleyebiliriz” diye konuştu.

30 YILLIK SORUN BİTTİ 
Başkan Mutlu, kentte 30 yıl devam

eden sorunu çözdüğünü belirterek
şöyle konuştu: “ 30 yıllık bir sorunu

çözdük. Tepecik semtinde bitpazarı
kuruluyordu. Onları oradan aldık ve
viyadük altında yeni bir bit pazarı
oluşturuyoruz. Eşref Paşa, İkiçeşmelik,
Bayramyeri sokak araların da bir
nizam, intizam düzen içinde olmasını
istiyoruz. Kentin herkese iyi geldiği bir
yüzü olsun istiyoruz.” 

İKİNCİ EL EŞYA HATTI 
‘İkinci el eşya hattı’ hakkında bilgi

veren Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, “Her şey çok pahalı.
Diyoruz ki, siz evinizde mobilyanızı
yenilediniz, biz gelir onu alırız. Sadece
evdekileri almıyoruz, bize bağışla
gelen sıfır çok güzel mobilyalar var
onları da ihtiyacı olanların evine
götürüp yerleştiriyoruz. Kıyafet için
giysi marketimiz var. Sıfır kıyafetleri
de oradan gidip alıyor, ailelere teslim
ediyoruz” ifadelerini kullandı.

380 bin nüfuslu Konak ilçesinin belediye başkanı Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu:

Kentin herkese iyi
geldiği bir yüzü olsun 

Bodrum Belediyesi İklim Değişikliği ve Sıfır Atık
Müdürlüğü ekipleri tarafından Bitez Pazar
Yeri’nde hayata geçirilmesi planlanan Çatı Tipi
Güneş Enerji Sistemi Projesi’nin çağrı mektubu
onaylandı. İklim Değişikliği ve Sıfır Atık
Müdürlüğü, Çatı Tipi Güneş Enerji Sistemi
Projesi sayesinde çevre dostu enerji üretimini
desteklemeyi, pazar yerinin enerji ihtiyacını
karşılayarak karbon ayak izinin azaltılmasına
katkı sağlamayı hedefliyor.

Belediyeden çevre
dostu proje

Deniz Ticaret Odası (DTO) İzmir Şubesi
Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Öztürk, İzmir
Limanı'nı İzmirlilerin işletmesi gerektiğini
açıkladı. Deniz Ticaret Odası İzmir Şubesi
kasım ayı olağan meclis toplantısı DTO
Meclis Başkanı Argun Gündüç idaresinde
gerçekleştirildi. Toplantıda İzmir Limanı'nın
satışının durdurulduğu, devletin ise limana
gerekli yatırımlar için harekete geçtiği
konuşuldu. İzmir Limanı'nı İzmirlilerin
işletmesi gerektiğini dile getirdi.

'İzmir Limanı'nı
İzmirliler işletmeli

3 ARALIK 2024 Salı

3 Aralık 2024 Salı

142

KADININ GÜCÜ 
OLSUN

İstihdam da kadınlara pozi-
tif ayrımcılık yapıyoruz. 10 tane
kreş öğretmenimiz 2 tane
yardımcı öğretmenimiz kadın
işe başladı. Şimdi 20 süpürge-
ciyi sadece ‘kadın’ diye ilana
çıktık. Açtığımız Kocatepe de ki
parkın adını Narin’in adını ver-
erek oradan bir mesaj vermek
istedik. Kadının ekonomik
gücünün olamayışı şiddet
gördüğü yerden kaçamayışı
gibi nedenlerini ortadan kaldır-
mak için elimizden gelen çalış-
mayı yapıyoruz. 

ÇOCUKLAR
EĞİTİM ALIYOR

Parkı olmayan mahallelere
park açtık. Hiç parkı olmayan
yerlerde eğlence mekânları
yarattık. Eğlenceleri parklara
taşıdık. 5000 çocuğun
katıldığı bir yaz geçirdik. Şu
an 11 kreşimiz var ve kreşler-
imizi ücretsiz yapıyoruz. Tam
gün olan kreşleri de öğle
yemeğini de biz veriyoruz.
Kreşlerimiz de şu an ağırlıklı
olarak dezavantajlı mahallel-
erde ve oradan bize gelen
çocuklar da çok güzel eğitim
alıyorlar. 

Kütüphanede sıcak çorbaKütüphanede sıcak çorbaKütüphanede sıcak çorbaKütüphanede sıcak çorbaKütüphanede sıcak çorbaKütüphanede sıcak çorba
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Denizli Büyükşehir Belediyesinin
vatandaşların ucuz, lezzetli ve sağlıklı
gıdaya ulaşması için hayata geçirdiği
3’üncü Kent Lokantası hizmete sunuldu. 

Açılış konuşmasını yapan Başkan
Çavuşoğlu, kent lokantalarından bugüne
kadar yaklaşık 30 bin kişinin ucuz ve
sağlıklı yemek hizmeti aldığını belirterek,
“Bugün buradan dördüncü kent
lokantamızın sanayi sitesi içerisinde
açılacağının müjdesini vermek istiyorum.
Sanayideki kardeşlerimiz de ucuz ve
sağlıklı yemeğe ulaşacak. 4. Kent
Lokantamızı Merkezefendi Belediye
Başkanımızın katkılarıyla Denizli
halkının hizmetine sunacağız” ifadelerini
kullandı. 

Ülkenin kaderini değiştirelim
Konuşması sık sık tezahüratlarla

kesilen Başkan Çavuşoğlu, şunları
kaydetti: “Gelecek güzel günlere

yürüyeceğimiz yolculukta hep birlikte
olduğumuzu bilmenizi istiyorum. Bu
anlamda gerek bize olan güveniniz gerek
bundan sonraki süreçte de bu şehrin
kaynaklarını doğru, gerçekçi ve ihtiyacın
olduğu yerlere ulaştıracağımızdan
hiçbirinizin şüphesi olmasın. Gelin el
birliğiyle bu ülkenin de kaderinin
değiştirileceği bir sürece hep beraber
imza atalım. Gelin güzellikleri birlikte
paylaşırken eksiklerimizi de söylemekten
çekinmeyin ve nerede bir hatamız varsa
bu şehrin tamamının fahri müfettişi
olun.” Konuşmanın ardından Denizli’nin
3. Kent Lokantasının açılış kurdelesi
dualarla birlikte kesildi. Vatandaşların
yoğun ilgi gösterdiği açılışta önlük giyip
ilk yemek dağıtımını yapan Başkan
Çavuşoğlu mercimek çorbası, İzmir
köfte, pilav ve ayrandan oluşan günün
menüsünü ikram etti.

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Mimar
Ferdi Zeyrek gazi, şehit yakınları ve engelli ailelerine
suda indirim müjdesi verdi.

Zeyrek, “Ekonomik anlamda zor günler geçiren
halkımıza desteklerimiz eksiksiz sürmeye devam
edecek. İl genelinde bulunan 14 bin 741 engelli
abonesi için engelli aboneliği tarifelerini; ailede 1
engelli olduğunda yüzde 40 olan indirim oranının
yüzde 50’ye yükseltilmesi,  1. kademe 3 ile 30
metreküp, 2. kademe 31 metreküp ve üzeri olarak
düzenlenecektir. Ayrıca 103 zihinsel yetersiz
çocuğumuzun eğitim gördüğü ZİÇEV Vakfının su
aboneliğinin mesken tarifesinin 1.kademe ücretini
yüzde 10’u yani 2.30 TL olarak uygulayacağız. İl
genelinde bulunan 880 gazi, şehit, dul ve yetim

ailelerinin su aboneliği tarifelerinde, 1. kademe 1.30
metreküp, 2. kademe 31 metreküp olmak üzere yüzde
50 indirim uygulayacağız. İl genelinde bulunan 563
fakir ve yaşlı abonesi ücret tarifesi ve kademe
aralığını, 1. kademe 3 ve 30 metreküp, 2. kademe 31
metreküp ve üzerini yüzde 25 indirimli
uygulayacağız. İl genelinde bulunan 449 depremzede
aile için doğal afet ve mesken abonelikleri indirim
ücret tarifesi uygulamasını 31 Mart 2025 tarihine
kadar uzatacağız. İl genelinde bulunan 2939 adet
hayvancılık ile geçinen ailelerimize ait, hayvancılık
aboneliği ücret tarifesinin kademe aralığında, 1.
kademe 1.40 metreküp 19 TL, 2. kademe 41
metreküp ve üzerini 35 TL’den sunacağımızın
müjdesini veriyorum” dedi.

Aydın Büyükşehir Belediyesi
tarafından 25 Kasım Kadına
Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası
Mücadele Günü nedeniyle şiddete
“Dur!” demek amacıyla düzenlenen
etkinlikler devam ediyor.

Büyükşehir Belediyesi Şehir
Tiyatroları tarafından sergilenen
“Şimdi Ne Olacak?” isimli tiyatro
gösterisi, Şükran Güngör-Yıldız
Kenter Kültür Merkezi ve Tiyatro
Sahnesi’nde Aydınlı kadınlar ile
buluştu. Tiyatro gösterisini
izlemeye Sultanhisar, Köşk ve
Efeler ilçelerinin kırsal
mahallelerinde yaşayan kadınlar da

geldi. Yoğun katılımın olduğu
tiyatro gösterisinin sonunda
izleyiciler, Büyükşehir Belediyesi
Şehir Tiyatroları oyuncularının
performansını ayakta alkışladı.

Kadına karşı şiddete trajikomik
bir şekilde dikkat çeken “Şimdi Ne
Olacak?” oyununu izlemek için
Yavuzköy, Atça, Yılmazköy,
Dalama ve Ovaeymir
mahallelerinden gelen kadınlar,
kendilerini tiyatro ile buluşturan
Aydın Büyükşehir Belediye
Başkanı Özlem Çerçioğlu’na
teşekkür etti.

Muğla Büyükşehir Belediyesi
ile Yeşilay Cemiyeti Muğla Şubesi
arasında, bağımlılıkla mücadele
kapsamında önemli bir iş birliği
protokolü imzalandı. Protokol,
toplumda bağımlılıklarla mücadele
bilincinin artırılmasını, bu sürecin
kamuoyunda benimsenmesini ve
rehabilitasyon çalışmalarının
yaygınlaştırılmasını hedefliyor.

Muğla Büyükşehir Belediyesi
tarafından Yeşilay’a başvuran
(muhtaç) birey ve ailelere ayni ve
nakdi destek sağlanması için iş
birliği yapılması, Büyükşehir

Belediyesi personelinin bağımlı
bireyleri Yeşilay Danışma
Merkezi’nin (YEDAM) 115
danışma hattına yönlendirmesi,
Eğitim atölyelerinde Yeşilay
eğitmenlerinin yetersiz kaldığı
durumlarda Büyükşehir Belediyesi
eğitmenlerinin desteği,
vatandaşlara ve belediye
personeline bağımlılık konusunda
eğitimler verilmesi. 

Türkiye’de bir ilk 
Muğla Büyükşehir Belediye

Başkanı Ahmet Aras bağımlılıkla

mücadele kapsamında imzalanan
protokolün Türkiye’de bir ilk
olduğunu belirterek, “Yeşilay’ımız
ile Büyükşehir Belediyesi
arasındaki bu protokolle
mücadelemizin daha kurumsal bir
zeminde ilerleyecek olması bizleri
çok mutlu ediyor. Madde
bağımlılığı olsun, teknoloji
bağımlılığı olsun, Yeşilay
vatandaşlarımıza destek olurken
biz de Büyükşehir olarak
farkındalık çalışmalarında katkı
sunmak istedik. Dün, Sayın İçişleri
Bakanımız ile Yeşilay Genel

Başkanımız arasında imzalanan iş
birliği protokolünün ardından
böyle bir protokol imzalamamız,
çalışmalarımıza ayrıca anlam kattı”
dedi.

Yeşilay ve YEDAM’ın
çalışmalarında gizliliğe büyük
önem verildiğini vurgulayan Aras,
“Bu süreçte kimse afişe edilmiyor,
kimsenin siciline herhangi bir
işlem yapılmıyor. Alkol, kumar,
sigara bağımlılığı gibi alanlarda da
ortak çalışmalar yürüteceğiz ve
farkındalık oluşturacağız”
ifadelerini kullandı. 

Muğla Büyükşehir Belediyesi ve Yeşilay Türkiye’de ilk olan protokole imza attı

Çavuşoğlu 4. Kent Lokantası
müjdesini de verdi

Şehit yakınlarına suda indirim

Kadınlar tiyatro ile buluştu

Bağımlılıkla mücadele 
için imzalar atıldı

Menderes Belediyesi’nden
okullara destek

Menderes Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğü ekipleri Menderes
Cumaovası İlkokulu ile Çamönü Naile
Karadeniz İlkokul ve Ortaokulu’nda
tadilat ve düzenleme çalışmaları
gerçekleştirdi. Okulların bahçelerinde
yapılan çalışmalarda bahçe
düzenlemenin yanı sıra çocukların
rahatça oyunlar oynayabilmesi için
toprak alanlarda kilit parke döşeme
işlemi yapıldı. Okullara destek olmaya
devam edeceklerini belirten Menderes
Belediye Başkanı İlkay Çiçek
“Çocuklarımızın daha iyi alanlarda
eğitim alıp daha iyi alanlarda oyunlar
oynamasına önem veriyoruz.
Menderes’imizin geleceği çocuklarımız
için okullarımızın bahçelerinde
çalışmalar yaptık. Okullarımıza destek
olmaya devam edeceğiz” dedi.

Oğuzhan Kavaklı’dan
üçüncü  kütüphane

İzmir Kırım Türkleri Kültür ve
Yardımlaşma Derneği'nin katkılarıyla
açılan Oğuzhan Kavaklı Kütüphanesi,
'Her kitap bir okyanustur' sloganıyla
kitapseverlerle buluştu.
Adını taşıyan kütüphanenin açılışında
duygularını dile getiren Ege Üniversitesi
İletişim Fakültesi emekli öğretim üyesi,
Ege Ajans’ın kurucusu  Oğuzhan
Kavaklı, “Her kütüphane bir hapishane
kapatır diyerek her kesimin sadece
okumasını istiyoruz. Bugüne kadar üç
tane kütüphane açtık ve devamı için
çalışacağız. Kimsenin evinde kitaplarını
saklamasını istemiyoruz.
Kütüphanemize yapılan kitap
bağışlarını her kesime ulaştırmak
istiyoruz. Kütüphanede iletişimle ilgili
yayınlar mevcut. İnsanlar sadece
okullarda eğitim almazlar. Kütüphane
açılışımıza gelen herkese teşekkür
ederim” dedi.

Yavru vatandan
Narlıdere’ye ziyaret

Narlıdere Belediye Başkanı Erman
Uzun, Kuzey Kıbrıs Türk
Cumhuriyeti’nden (KKTC) gelen heyeti
ağırladı.
Başkan Erman Uzun, KKTC ile olan
güçlü kardeşlik bağlarını yerel
yönetimler alanında yapacakları
işbirlikleri, bilgi paylaşımı ve ortak proje
uygulamaları ile daha da güçlendirmeyi
hedeflediklerini söyledi. Başkan Uzun,
Türkiye’deki yerel yönetimlerin mevcut
durumuna da değindi.
KKTC İzmir Başkonsolosu Ayşen
Volkan İnanıroğlu, Kıbrıs Türk
Belediyeler Birliği ve Güzelyurt
Belediyesi Başkanı Mahmut Özçınar ile
Kıbrıslı Türk Belediye Başkanları da
Narlıdere Belediye Başkanı Erman
Uzun’a teşekkür ederek, KKTC ile
Türkiye arasındaki ilişkilerde yerel
yönetimlerin önemini vurguladı.
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‘İzmir’in Çernobil’i olarak anılan nükleer atıklarla ilgili iddiaları İzmir Milletvekili Yüksel Taşkın, Bakanlara sordu: ‘İzmir’in Çernobil’i olarak anılan nükleer atıklarla ilgili iddiaları İzmir Milletvekili Yüksel Taşkın, Bakanlara sordu: ‘İzmir’in Çernobil’i olarak anılan nükleer atıklarla ilgili iddiaları İzmir Milletvekili Yüksel Taşkın, Bakanlara sordu: ‘İzmir’in Çernobil’i olarak anılan nükleer atıklarla ilgili iddiaları İzmir Milletvekili Yüksel Taşkın, Bakanlara sordu: ‘İzmir’in Çernobil’i olarak anılan nükleer atıklarla ilgili iddiaları İzmir Milletvekili Yüksel Taşkın, Bakanlara sordu: ‘İzmir’in Çernobil’i olarak anılan nükleer atıklarla ilgili iddiaları İzmir Milletvekili Yüksel Taşkın, Bakanlara sordu: 

Nükleer atıklar nereye
götürülüyor?

Nükleer atıklar nereye
götürülüyor?

Nükleer atıklar nereye
götürülüyor?

Nükleer atıklar nereye
götürülüyor?

Nükleer atıklar nereye
götürülüyor?

Nükleer atıklar nereye
götürülüyor?

İzmir’in Gaziemir Emrez
Mahallesi’nde bulunan atıl
durumdaki akü geri
kazanım fabrikası
sahasındaki radyoaktivite
bulaşmış cüruf atıklar
sorun yaratmaya devam
ediyor. EKOVAR Şirketi’nin
yürüttüğü temizlik
çalışması 24 Temmuz’da
başlamış; ancak çalışma
esnasında gaz emisyonu
ortaya çıkınca ertesi gün
çalışmalar durdurulmuştu.
Alanda yapılan temizlikte
ise personelin sadece yelek
ve baret giydiği
gözlenmişti. 

Geçen hafta da Gaziemir
Belediye Başkanı Ünal Işık,
nükleer atıkların yetkili
firma tarafından Manisa'nın
Soma ilçesindeki çimento
fabrikalarına götürülerek
yakıldığını belirtti. Halbuki
Nükleer Düzenleme
Kurumu’ndan alınan bilgiye
göre radyoaktif atıkları

Türkiye Enerji, Nükleer ve
Maden Araştırma
Kurumu’nun (TENMAK)
alması gerekli.  

İzmir Milletvekili Yüksel
Taşkın konuyla ilgili şunları
belirtti: İlgili Bakanlıklar
nükleer atıkların
temizlenmesinde yavaş
davranıyor. Ayrıca süreci
yıllardır şeffaf bir şekilde
yürütmüyor ve yerel
yönetimleri
bilgilendirmiyorlar. Halbuki
halk sağlığı için büyük bir
tehlike yaratan bu konunun
ivedilikle çözüme
kavuşturulması ve tüm
paydaşların
bilgilendirilmesi gerekirdi.
Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanına ve
Enerji ve Tabii Kaynaklar
Bakanına nükleer atıkların
usulsüz bir şekilde
yakılması iddiasıyla ilgili
olarak konuyu takip etmeye
devam edeceklerini belirtti. 

Bayraklı ve Karşıyaka 
yapı stokunda sorunlu

Bu yıl sert bir 
kış bekliyoruz

Türk Mimar ve Mühendisler Odaları Birliği
(TMMOB) Mimarlar Odası İzmir Şubesi Yönetim
Kurulu Başkanı Uğur Yıldırım, sağlıklı kentsel
dönüşümün nasıl olması gerektiğini anlatarak,
Bayraklı ve Karşıyaka’ya dikkat çekti.

“Deprem günün gerçeği ama bugünün gerçeği
değil” diyen Yıldırım, “1500 yıldır bu coğrafyada
deprem bilinen bir gerçek. Antik dönemde dahi
yapılan yapılarda depreme karşı bazı önlemler
alındığı görülüyor. Bu kadar bilinen bir gerçek
üzerine kentlerimizi inşa ettik ama deprem
olduğunda ölüyoruz. Deprem gerçeğine hakimken
depremden bu büyük acılarla çıkmak Türkiye’nin
kaderi olmamalı. Kader değil, bilimsel teknik
bilginin doğru kullanılmaması” dedi.

NİTELİKSİZ YAPI STOKU VAR
Yerleşim alanlarının zemin yapılarına dikkat

çeken Yıldırım, “Zemin yapısı, yapılaşmaya
uygun olmayan birçok ilçemiz var. Bunlardan biri
Bayraklı. Bakın Samos depremini yaşadık biz,

İzmir depremi diye yerelleştiriyoruz ama dünya
literatüründe Samos depremi diye geçti. Samos’ta,
İzmir’den kilometrelerce uzaklıkta meydana gelen
deprem Bayraklı’yı vurdu. Çünkü zemin
gerçekten çok kötü ve olası bir depremde katbekat
daha fazla etkileniyor. Bayraklı bölgesinde
niteliksiz yapı stokunun olduğunu biliyoruz” dedi.

SORUNLU ALANLAR VAR
Yıldırım, Karşıyaka ile ilgili görüşlerini şöyle

aktardı: “Karşıyaka bölgesinde sorunlu alanların
olduğunu biliyoruz, gerek yapı kalitesinden, gerek
teknolojisinden gerekse zeminden kaynaklı bazı
bölgelerde depreme karşı dirençsiz yapılar
olduğunu farkındayız.  Karşıyaka Bölgesinde
yıkılan yapıların yaş aralığına baktığınızda
1960’lar, 70’lerde yapılan yapılardansa 90’lar
civarında yapılan yapıların ağır hasar aldığı ve
yıkılmak zorunda kaldığı görülüyor. Demek ki,
nasıl yaptığımız çok önemli. Yani dönüşümü nasıl
sağlayacağımız çok önemli.”

Meteoroloji Genel Müdürlüğü, hava
sıcaklıklarının batı kesimlerden
başlayarak yurt genelinde 10 ila 15
derece, Karadeniz Bölgesi'nde yer yer 18
derece azalarak mevsim normalleri
altına ineceğini duyurdu. Beklenen
soğuk hava dalgası, hafta boyunca etkili
oldu. TÜBA Çevre, Biyoçeşitlilik ve
İklim Değişikliği Çalışma Grubu Üyesi
Prof. Dr. Doğan Yaşar, konuyla ilgili
açıklamalarda bulundu.

'İNANILMAZ BİR SOĞUK
VAR'

Bu sene sert kışın erken geldiğini
belirten Prof. Dr. Doğan Yaşar, "Kış bu
yıl oldukça erken geldi. Özellikle
İzmir'de bugün itibarıyla havalar
oldukça soğuk. İzmir'in kasım ayı
sıcaklığı ortalama 14 derece. Bugünlerde
7,5- 8 derecelere kadar düştü. İnanılmaz
bir soğuk var. Bütün Türkiye çok soğuk.

Tüm Türkiye'ye kar çok erken geldi.
Ankara ve Van gibi çok erken kar yağdı.
Bu sürpriz değil. Bu yıl kışın sert
geçeceğini ABD'nin Ulusal Okyanus ve
Atmosfer Dairesi (NOAA) açıkladı.
2024 yılının başından itibaren mayıs
dışındaki bütün aylar, ortalamanın
üzerine geçti" dedi.

'YAĞIŞLI BİR YIL’
La Nina'yla soğukların etkili

olduğunu belirten Prof. Dr. Yaşar, "Son
50-60 yılın son soğuk zamanlarından
biri olacağını düşünüyorum. Verilere
göre öyle gözüküyor. Öte yandan
barajlarımız çok boşaldı. Bugün Tahtalı
Barajı yüzde 11'lere düştü. Ciddi bir
düşüş. Bu soğumanın ardından şubattan
sonra tekrar yağışların normale
döneceğine inanıyorum. Sonrasında
şahane yağışlı bir yıl geçireceğimize
inanıyorum" dedi.
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